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Yıl: 3 Sayı: 148Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği yayın organıdır

23 NİSAN ULUSAL EGEMENLİK VE 
ÇOCUK BAYRAMI’NIN 104. YIL DÖNÜMÜ 

112 DÜKKANDA SONA GELİNDİ
Çatı kaplamaları süren dükkanlar teslimata hazırlanıyor. 

Haz�ne ve Mal�ye Bakanlığı, lokanta ve kafelerde KDV oranlarında

 artış yapılacağına yönel�k �dd�alarla �lg�l� açıklama yaptı

KDV ORANLARINDA ARTIŞ YAPMADIK!
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Düzce Belediyesi tarafından Beslanbey Bölgesinde yapımı 

devam eden modern sanayi sitesinde, altyapı çalışmaları ile 

birlikte dükkanlarda ince işçilik çalışmaları da sürüyor. Çatı 

kaplamaları süren dükkanlar teslimata hazırlanıyor. 

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü'nün önemli projeleri 

arasında yer alan modern sanayi sitesinin inşaatı sürüyor. 

Kültür Mahallesi'ndeki eski sanayi çarşısında uygulanacak 

'kentsel dönüşüm projesi' kapsamında, esnafların taşınacağı 

Beslanbey Bölgesine modern sanayi sitesi kuruluyor.

3 etaptan oluşan ve toplam 385 dükkanın inşa edileceği 

Çocuklara armağan edilen tek evrensel bayram olma 

özelliğini taşıyan 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 

Bayramı, coşkumuzu, sevincimizi dünya çocuklarıyla 

paylaştığımız; dostluk, kardeşlik ve barış mesajlarını 

çocuklar aracılığıyla bir kez daha yinelediğimiz özel bir 

bayramdır. 

Türkiye olarak inanıyoruz ki; dünyanın neresinde olursa 

olsun tüm çocukların savaş, açlık ve kargaşa ortamından 

uzak bir şekilde yaşamaları, barış içinde bir dünyanın da 

kapılarını açacaktır. Çocuklarına çağdaş yaşamın imkânlarını 

sunabilen toplumlar, her zaman geleceğe güvenle 

bakabilmişlerdir. Onları geleceğe iyi hazırlamanın, aslında 

kendi geleceğimize, ülkemizin geleceğine katkıda bulunmak 

anlamına geldiğinin idraki içindeyiz.

Bu mutlu gün vesilesiyle, Büyük Önder Mustafa Kemal 

Atatürk başta olmak üzere, milli mücadelenin tüm 

kahramanlarını, aziz şehitlerimizi ve kahraman gazilerimizi 

saygı, şükran ve minnetle anıyorum. Milli iradenin teminatı 

olan Türkiye Büyük Millet Meclisi'nin 104. kuruluş yıl 

dönümünde, Milletimizin ve tüm dünya çocuklarının Ulusal 

Egemenlik ve Çocuk Bayramını kutluyorum.

Mustafa Kayıkcı/ DESOB Başkanı

23 NİSAN ÖZEL BİR BAYRAMDIR

112 DÜKKANDA SONA GELİNDİ

modern sanayi sitesinin birinci etabında yer alan 112 

dükkandaki çalışmalar devam ederken, diğer yandan 

altyapı çalışmaları da gerçekleştiriliyor.

Dükkanların çatı kaplamaları ve ince işçilik çalışmaları ile 

eş zamanlı olarak sanayi sitesinin yağmur suyu ve 

kanalizasyon hatları da inşa ediliyor. Ekipler tarafından, 

her bir adaya su deposu da yerleştiriliyor.

Düzce'nin en modern sanayi sitesindeki çalışmalar son 

aşamaya gelirken, yakında teslimat sürecinin başlayacağı 

da açıklandı.
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Hazine ve Maliye Bakanlığı, lokanta ve 

kafelerde KDV oranlarında artış yapılacağına 

yönelik iddialarla ilgili açıklama yaptı. Konuyla 

ilgili Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek 

de sosyal paylaşım sitesi X'te ''KDV oranlarında 

artış yapmadık! Suistimalleri engellemeye 

yönelik tedbir alıyoruz'' açıklamasında bulundu.

Konuya ilişkin tebliğ taslağına göre, Katma 

Değer Vergisi Genel Tebliğinin yiyecek ve içecek 

sunulan yerlerde KDV oranını düzenleyen 

maddesinde değişiklik yapılması 'lokanta ve 

kafelerde KDV'ye zam' şeklinde algılanınca 

bakanlıktan açıklama geldi. 

Hazine ve Maliye Bakanlığı'ndan yapılan 

açıklamaya göre yüzde 8 olan KDV oranın yüzde 

10'a, yüzde 18 olan KDV oranı da yüzde 20'ye 

Temmuz 2023 tarihiyle gidildiğini ancak bazı 

işletmelerin bu oranları istismar ettiği 

belirtildi. Açıklamada, yeni tebliğ ile söz 

konusu istismarın önüne geçilmek için adım 

atıldığı aktarıldı.

 Bakanlığın açıklaması şöyle 

Gıdadaki KDV oranının düşük olması, başka 

sektörler tarafından istismar ediliyor. Hazine ve 

Maliye Bakanlığı, gıdalarda ve yeme içme 

hizmetinde %8 olan KDV oranını 2022 yılında 

gıdalar için yüzde 1'e indirdi. O tarihten sonra 

bu alan suistimal edilmeye başlandı.

Gıdadaki KDV oranının yüzde 1 olması, yeme 

içme sektöründe KDV oranının yüzde 10 olması 

nedeniyle yeme içme sektöründe bulunan 

lokantaların bir kısmı, bu alanı istismar ediyor 

ve rekabet eşitliğini bozuyor.

Lokanta veya kafelerin et, su, meyve suyu gibi 

ürünler satılmış göstererek, yeme içme hizmeti 

karşılığında yüzde 10 KDV hesaplamaları 

gerekirken sadece gıda malzemesi satıyormuş 

gibi yüzde 1 KDV oranından fiş veya fatura çıkışı 

yaptıkları tespit edildi.

Şimşek: KDV oranlarında artış yapmadık!

Konuyla ilgili Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 

Şimşek de sosyal paylaşım sitesi X'te ''KDV 

oranlarında artış yapmadık! Suistimalleri 

engellemeye yönelik tedbir alıyoruz'' 

açıklamasında bulundu.
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Bakanlık açıklama yaptı

LOKANTA VE
KAFELERDE KDV
ARTIŞ İDDİALARINA
AÇIKLIK GETİRİLDİ

ODA’LARIN KURULLARI

DÜZENLİ TOPLANIYOR

Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliğine (DESOB) bağlı Oda’ların 

aylık Yönetim, Denetim Kurulları düzenli olarak toplanıyor. DESOB 

Başkanı Mustafa Kayıkcı, Birliğe bağlı Meslek Oda’ların mevzuat ve 

yönetmeliklere göre düzenli olarak her ay toplandıklarını belirtti. 

Kayıkcı, Oda Başkanlarının toplantı gündemini belirlediklerini ifade 

ederek, ‘ Her Oda genel kurullarının yapılması ile birlikte üyelerinden 

aldıkları güven ve görevle Oda sorunlarını, önerilerini gündem olarak 

belirlerler. Ayrıca Konfederasyon ve Birlik tarafından yasa ve 

yönetmeliklerden kaynaklanan maddeleri de kurul toplantılarında 

gündem olarak yer verirler.  Ve alınan kararlar tüm üyelere duyurulur’ 

dedi. 

Berberler ve Kuaförler Odası 

Demir ve Madeni Sanatkarlar Odası 

Elektrikçiler Odası 
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Fahiş fiyatlara ağır cezalar yolda 
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, fahiş fiyatlara karşı 

cezaların ağırlaştırılacağını duyurdu. Bolat, 2020'de 

ortaya çıkan pandemiyle beraber stokçuluk ve 

karaborsacılık faaliyetlerinin hortladığını söyledi.

Stokçuluk ve karaborsacılıkla mücadele için Haksız 

Fiyat Değerlendirme Kurulu getirildiğine dikkat çeken 

Bolat, bu kapsamdaki cezaların artırılması için bir 

çalıştıklarını kaydetti.

Söz konusu çalışmayı parlamentoya sunduklarını anlatan 

Bolat şöyle devam etti: “Fahiş fiyat artışına karşı alt 

sınır uygulaması 2020'de çıkan kanunda 10 bin lira 

yazıyordu. 2024 başında rakam değer artışından sonra 

52 bin 500 liraya çıkmıştı Bizim teklifimiz 80 bin liraya 

çıkarmak. Üst sınırda da 100 bin lira yazıyordu. Değer 

artışından sonra 525 bin liraya yükselmişti. Bunu da 800 

bin liraya çıkaracağız. Teklifimiz bu ama parlamento ne 

karar verirse o. Mutlaka caydırıcı olacaktır, önemli olan 

uygulamaları tavizsiz şekilde yapmak.

Stokçuluk noktasında da kanunda alt sınır 100 bin 

liraydı, şu andaki uygulamamız 353 bin lira firma 

başına, bunu da 800 bin liraya yükselteceğiz. Üst sınırsa 

2020'deki kanunda 2 milyon liraydı, şu an 7 milyon 65 

bin lira olarak uygulanıyor. Teklifimiz 11 milyon liraya 

çıkarmak. Amansız bir mücadele yapacağız. Geçici 

kapatma uygulaması da gelecek.”
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LOKANTACILAR FEDERASYONUNDAN

FİYAT TARİFESİ TALEBİ GETİRİLDİ
Türkiye Lokantacılar ve Pastacılar 

Federasyonu Genel Başkanı Sayit 

Karabağlı, Türkiye'de yeme-içme 

sektöründeki fiyat tarifelerinin illere 

ve işletme sınıfına göre federasyon 

tarafından onaylanması talebinde 

bulundu.

Türkiye Lokantacılar ve Pastacılar 

Federasyonu Genel Başkanı Sayit 

Karabağlı, sosyal medyadan yeme-

içme sektörü için yapılan boykot 

çağrısını değerlendirdiği yazılı 

açıklamasında, federasyon olarak 

şikayetleri hususunda irtibat kuran 

vatandaşların sorunlarını çözüme 

kavuşturduklarını bildirdi.

Yeme-içme sektöründe fiyat artışını tetikleyen girdi 

maliyetleri, komisyonlar ve vergi gibi sorunlara işaret eden 

Karabağlı, sektörün, tedarik edeceği ürünlere daha kolay ve 

ucuz fiyatla ulaşabilmesini sağlamak için odaların ve 

federasyonların tanzim ve tedarik kooperatifleri kurmasının 

desteklenmesi önerisinde bulundu.

Karabağlı, konutlarda kira artışına sınırlama getiren 

düzenlemelerin işyerlerini de kapsaması, kira stopajlarının 

kira geliri elde eden mülk sahibi tarafından karşılanması ve 

işyeri tahliyelerinin zorlaştırılması konularında düzenleme 

yapılmasını da istedi.

Fiyatı Etiketi Yönetmeliği'nde düzenleme talep eden 

Karabağlı, şunları kaydetti:  "Denetlenebilir olması için fiyat 

tarifeleri 81 ilde faaliyet gösteren odalar tarafından 

sınıflarına göre belirlenmeli ve federasyonumuz tarafından 

onaylanmalı. Onaylı fiyat tarifeleri kayıt altına alınarak 

üyelere verilmelidir. Tarifeler, aslının aynı olmak kaydıyla iş 

yerlerinin kapısına asılmalı veya iş yeri girişine görünür 

şekilde konulmalıdır. Denetim sırasında denetçilerin onaylı 

tarife ile asılı tarifeyi karşılaştırması daha sağlıklı ve 

yürütülebilir olacak."


